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Notatka ze spotkania branżowego DFOP dot. Programu Współpracy Gminy Dąbrowa Górnicza  
z NGO w obszarze: ochrony i promocji zdrowia oraz działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 
 
Spotkanie prowadziła i protokołowała Renata Solipiwko. 
  
Na spotkaniu obecni byli przedstawiciele następujących organizacji: 

1. Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków, 
2. Stowarzyszenia Neuron,  
3. Fundacji Wspieramy,  
4. Stowarzyszenia Krokus,   
5. Fundacji Przystań,   
6. TEEN CHELLENGE,  
7. OSP Ujejsce oraz  
8. Stowarzyszenia Równe Babki. 

  
Prowadząca odczytała przedstawione propozycje Wydziałów Urzędu Miejskiego z proponowanymi 
kwotami.  Poinformowała, iż we wrześniu odbędą się spotkania z Naczelnikami na których szczegółowo 
będą omawiane propozycje. Zebrani jednogłośnie stwierdzili, iż w związku z inflacją, galopującym 
wzrostem cen, wzrostem kosztów pracowniczych-zaproponowane kwoty nie będą odzwierciedlały 
rzeczywistych kosztów i wnieśli o podwyższenie sumy środków na każde z zadań i w każdym obszarze 
(przynajmniej o poziom inflacji). 
  
Przedstawiciel Stowarzyszenia Neuron zwrócił uwagę, iż w odczytanych informacjach zabrakło propozycji 
wydziałów UM dotyczących osób z niepełnosprawnościami czy dla osób ze szczególnymi potrzebami np 
seniorów. Zebrani potwierdzili, że faktycznie wciąż brakuje tych propozycji. Prowadząca spotkanie 
poinformowała, iż zadania takowe są finansowane ze środków PFRON oraz w trybie Ustawy o zdrowiu 
publicznym. Organizacje mogą też zdobywać środki na działalność skierowaną do osób ze szczególnymi 
potrzebami w każdym z obszarów. 
Zebrani wnioskowali o wprowadzenie obszaru dotyczącego działań na rzecz osób ze szczególnymi 
potrzebami jako osobnego priorytetu w RPW. 
  
Wnioskowano, aby stowarzyszenia były informowane o  dotacjach, konkursach, grantach  spoza miasta. 
  
Podkreślono również, iż  NGO oczekują większego zaangażowania Prezydium DFOP jako przedstawicieli 
stowarzyszeń i  organizacji w komunikacji między organizacjami  oraz instytucjami i wydziałami UM. 
  
 
Notatkę sporządziła Renata Solipiwko 
  
 


